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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 24. oktober 2023 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet. 

 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen  

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen (mødeleder) 

Camilla Jarlholm  

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen  

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

Nick - inviteret som suppleant 

Amanda – inviteret som suppleant 

 

Elevrepræsentanter: Josefine 7.B.  

 

Afbud: Camilla, Mia, Nick, Nina 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Godkendt 

       2 Nyt fra elevrådet Der har ikke været afholdt elevrådsmøde 

siden sidste skolebestyrelsesmøde.   

 

Projekt til elevrådet evt. sammen med Grøn 

Skole – Oprydning af skrald fordeles 

mellem klasserne.  

 

Næste elevrådsmøde d. 27/10. 

3 Valg til skolebestyrelsen 2024  

Jakob orienterer  

Orientering om det kommende valg.  

Valghandling i april 2024.  

På valg er – Betina, Katja, Malene og Mia.  

Mia genopstiller ikke.  

4 Interessante tal  

Jakob har udarbejdet en kort 

præsentation om interessante tal for 

Borup Skole. Præsentationen kan give 

anledning til drøftelse af fremtidige 

indsatsområder for Borup Skole og i 

SFO i en tid, hvor vi kan se frem til 

frisættelse.  

 

Orientering om et nyt begreb som 

hedder udviklingssamtale med 

kommunen.  

Drøftelse: Skal vedkommende tilbydes 

deltagelse som suppleant? 

Skoleleder orienterede om ”interessante tal” 
 
Mange interessante tal om Borup Skole 
findes på www.uddannelsesstatestik.dk  
 
Skolen har igangsat arbejde med at 
udarbejde en trivselsplan for hver årgang.  
 
Andelen af elever der vælger skolen, ligger 
nogenlunde stabil på ca. 70% opgjort siden 
2016.  
Hvad skal der til for at Borup Skole kunne få 
en stører andel af eleverne i skoledistriktet? 
 

 

http://www.uddannelsesstatestik.dk/
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Hvad mangler vi data om?  
Inklusion  
Klager  
Borgernes forventninger 
…. 
Hvordan går det Borup Skole?  
Hvordan ville vi ønske det gik på Borup 
Skole?  
Hvad skal vi prioritere højst?  
Hvilken ”profil” vil vi gerne have?  
 
Drøftelse-  
Kan der faciliteres en proces for elever/ 
elevråd og forældre hvor der gives input til 
bestyrelsen?  
I format af workshop: 
”kom og vær med til at drøfte fremtidens 
skole” 
 
Som noget nyt skal der fremover afholdes 
Skoleudviklingssamtale.  

5 (begyndende) Forberedelse af 

møde med politisk udvalgsformand 

dem 16. januar 2024 

 

Hvad vil vi gerne formidle til 

udvalgsformanden? 

 

Hvilke forhold tilbydes der til SFO-drift?  

 

Borup Skole er en af de få (eneste) skoler 

der har lokalefællesskab skole og SFO.  

Det er særligt garderobeforholdene der 

udfordrer.  

6 Øvrig orientering  Skolekomedie og skolefester er udskudt til 

afholdelse senere på skoleåret.  

7   

8 Meddelelser Drøftelse af henvendelse fra forældre vedr. 

skolefodbold og deltagelse i DM for 6. 

årgang.  

9 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende møder 

Budget 2024 – og hvordan skal vi 

disponere.  

 

Hvad skal det videre arbejde være med i 

”interessante tal”? 

  

Forberedelse til mødet med 

udvalgsformanden. 

 


